
 
Česká asociace inženýrských geologů 

ZÁPIS č.76/07 
z jednání rady ze dne 6.8.2007 

 
 

Přítomni: Dr. Pospíšil, Dr. Marek, Ing. Kycl  
 

Nepřítomni: Ing. Štrosová, Ing. Novotný, Dr. Dvořáková, Dr. Schröfel,  
Dr. Horáček 

 

 

Bylo projednáno: 

- Článek s hodnocením dalších dvou prováděcích vyhlášek k novému stavebnímu zákonu 
předal Dr. Marek redakci Zpravodaje ÚGA a též redakci časopisu Geotechnika, takže by 
měl vyjít v příštích číslech. 

Následně by zveřejněný materiál ohledně stavebního zákona měl být ještě projednán 
s poslancem parlamentu JUDr. Křečkem, s pí. H. Smetanovou ze Společnosti pro stavební 
právo a s vedoucím geologického odboru na MŽP Dr. Holým.  Proto by Dr. Schröfel měl 
znovu zaurgovat dříve dojednanou schůzku na MŽP. 

Pokud má někdo z členů ČAIG vlastní vyhraněné názory na tyto nové legislativní normy, 
ať se neprodleně ozve. 

- Podle vzoru ze Slovenska je zřejmé, že v Česku by měla být především ustavena 
Geologická rada ČR, se zastoupením čelných reprezentantů všech geologických 
denominací (asociací + České geologické společnosti + České geologické služby) jako 
poradní orgán vlády. Tato rada by pak měla iniciovat vytvoření Geologické komory, neboť 
od geologického odboru MŽP takovou iniciativu očekávat nelze. Tyto věci by měly být 
v dohledné době znovu projednány v radách všech asociací a též s předsedou České 
geologické společnosti Dr. Budilem. 

S Dr. Budilem by bylo třeba projednat i všeobecné zlepšení vzájemných vztahů a kontaktů 
mezi ČAIG a ČGS. Proto Ing. Kycl pozve předsedu ČGS na příští schůzku rady v 9/2007. 

- Poslední výzva k účasti na podzimní dvoudenní exkurzi SAIG 20. – 21. 9. do Banské 
Štiavnice. Zájemci nechť se neprodleně zkontaktují s M. Bednaríkem,  
tel. Slovensko 00421-2-602 96 597, email: mbednarik@fns.uniba.sk. 

Exkurze SAIG do Alp je již obsazena. Sjezdu ČGS ve Slavonicích se hodlá zúčastnit Ing. 
Kycl. 

- Překlady hesel slovenského terminologického sborníku pro inženýrskou geologii a 
geotechniku ještě pokračují, ale ukončení práce je snad již ve výhledu (měla být původně 
ukončena v dubnu t. r.). 

- Program podzimního běhu odborných seminářů ještě nemáme. Začne až v říjnu. 

- Webové stránky ČAIG má student Plšek po dohodě s Ing. Chamrou pravidelně doplňovat o 
zápisy ze schůzek rady, které mu bude posílat Ing. Štrosová. 



- Posíláme na Slovensko gratulace zasloužilým reprezentantům společného oboru k jejich 
zaokrouhleným životním jubileím – Doc. Letkovi, Doc. Modlitbovi,  
Doc. Vlčkovi, Doc. Wagnerovi, s přáním mnoha dalších úspěšných let a s pozdravy od 
kolegů od „fochu“ z Čech, Moravy a Slezska. 

 

Příští schůzka rady nebude první pondělí v září, nýbrž až další pondělí 10. 9. od 14.00 
hod. na obvyklém místě SF ČVUT v Dejvicích. Po schůzce rady nebude odborný 
seminář. 

 

 

 

Zapsal: J. Marek 


